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تسنيم: صادق خرازي رئيس شوراي مركزي حزب نداي ايرانيان با 
بيان اينكه »ندا در انتخابات آتي مجلس در سراسر كشور كانديدا دارد«، 
گفت:اگر آنها )برخي گروه هاي اصلاح طلب( نخواهند با ما ائتلاف كنند 

ما كار خودمان را خواهيم كرد.
رسا:حجت الاسلللام ناطق نوري: ريشه تمام انحرافات در اسلام از 

دينداران دين نشناس است.
 فارس: رئوفيان دبيركل حزب ايران زمين: اگر اعضاي حزب منحله   
مشللاركت بخواهند تابلو و نام خود را تغيير دهند و تحت هر عنواني از 
جمله مشاركت يا حزب اتحاد ملت ايران فعاليت كنند،  چيزي عوض 

نمي شود و تفكر آنها ناسالم و مسموم است.

آيتاللهمكارمشيرازي:
براي حل مشكلات نبايد به مذاكرات دل بست

هم�انطورك�هرهب�ربزرگ�وارانقلاب
فرمودندبايدمذاك�راتراادامهدادولي
برايحلمشكلاتكشوربايدبدونتوجه
بهآنفك�روبرنامهريزيك�ردودراين
جهتتوكلمابايدبهخدايمتعالباشد.
به گزارش رسللا، حضللرت آيللت الله ناصر 
مكارم شلليرازي در ديدار سرلشللكر رحيم 

صفوي و شماري از فرماندهان ارشد سپاه پاسداران انقلاب اسلامي، 
با بيان اين مطلب توجه به مشللكلات را مهم دانست و تأكيد كرد: اگر 
انسان مشللكل را تشللخيص دهد براي حل آن نيز به دنبال راه چاره 

مي رود و اين خود يك پيروزي محسوب مي شود. 
وي با تأكيد بر اينكه دولت با يك سري مشكلات مالي و محدوديت ها 
مواجه اسللت، تصريح كرد: از سللويي در شللرايط تحريم هستيم، از 
سللويي ديگر قيمت نفت به ميزان چشللمگيري كاهش يافته است، 
اما ما معتقديم هيچ مشكلي نيسللت كه راه حلي نداشته باشد و بايد 
نشست و در اين باره فكر و چاره انديشي كرد. آيت الله مكارم شيرازي 
همچنين بر لزوم حفظ وحدت ملي در كشور تأكيد و تصريح كرد: ما 
بايد داخل را محكم كنيم؛ گاهي اوقات يك سري اختلافات بدي هست 
كه متأسفانه ديده مي شود؛ ما بايد اين اختلافات را كنار بگذاريم و در 
برابر دشمنان متحد و همدل باشلليم. وي درباره مذاكرات هسته اي 
نيز نكات مهمللي را مطرح و تأكيد كرد: مذاكللرات مربوط به موضوع 
هسته اي بايد دنبال شود، اما نبايد به آن دل بست؛ چراكه طرف هاي 
مقابل حرف هايي مي زنند كه نا اميد كننده است و بعيد است كه دست 

از همه تحريم ها بردارند. 
آيت الله مكارم شيرازي در ادامه با اشللاره به مسئله اقتصاد مقاومتي، 
خواستار تشكيل كارگروهي ويژه متشكل از نخبگان، مجلس، دولت، 
قوه قضائيه و انديشللمندان براي پيگيري اين موضوع مهم شللد. وي 
تصريح كرد: اين گروه بايد بنشللينند و يك برنامه ريزي جامع عملي 
براي اقتصاد مقاومتي صورت دهند كه واقعا چه كار بايد كرد و از كجا 
بايستي شروع كرد؛ اين كار، كار مهمي است و تصور ما اين است كه اگر 

به خوبي براي آن برنامه ريزي شود جواب مي دهد. 

حجتالاسلاممهديطائب:
  گفتمان آقاي روحاني هم  چيزي را عوض نكرد

همفكرانآقايروحان�يميگفتندكهگفتم�اناحمدينژادكار
راخرابكردوسببش�ددش�منايرانراتحريممطلقكند،از
همينروبهايننتيجهرس�يدندگفتمانراتغييردهند؛اش�تباه
اينافرادايناس�تك�هباوج�وداينكهمدعيبودندمش�كلات
ايرانريش�هدرخارجدارداماافرادداخلرامقصرميدانستند.
حجت الاسلللام مهدي طائب، رئيس شللوراي مركزي قللرارگاه عمار 
شامگاه يك شللنبه در سلسللله نشسللت هاي بصيرتي مدرسه علميه 
معصوميه)س( قم با بيان اينكه امروزه در حال پشللت سللر گذاشتن 
شرايط دشواري هستيم، گفت: در جريان انقلاب و مبارزاتي كه عليه 
استكبار آغاز شده اكنون دشمن در قله تهاجم در زمينه جنگ سخت 
و جنگ نرم قرار دارد. وي با طرح اين سللؤال كه مللردم را بايد با چه 
مطلبي براي قبول سختي ها مهيا كرد، افزود: سختي هاي اين جنگ 
بر دوش مردم قرار دارد و هر اندازه كه به جلو برويم سللختي ها بيشتر 
مي شود؛ وضعيت كنوني جهان همانند يك عمل جراحي بزرگ است 
كه بيش از همه كشللور ايران بار اين حراجي را به دوش مي كشد، اگر 
مردم مقاومت نكنند و تحمل نداشته باشند اين عمل ناكام خواهد شد. 
وي با بيان اينكه وضعيت كنوني دنيا با پنج سللال گذشته قابل قياس 
نيست، اظهار داشت: در چند سال گذشللته امريكا جرئت مخالفت با 
رژيم غاصب اسرائيل را نداشللت اما امروزه دو دستگي در بين جريان 

امريكا و اسرائيل به چشم مي خورد. 
وي ادامه داد: زماني داخل ايران بين مجلس و دولت درگيري هايي وجود 
داشت اما امروزه اختلافات در درون امريكا ظهور و بروز پيدا كرده است، 
اوباما مي گويد ما توافق كلي انجام مي دهيم كنگره در جواب مي گويد 
اگر قرار است توافقي انجام گيرد ما بايد تأييد كنيم، رئيس جمهور امريكا 
نيز در جواب مي گويد نظر كنگره را وتو مي كنم، اين مسللائل در امريكا 

سابقه نداشته است. 
طائب با اشاره به نهمين رزمايش محمد رسول الله سپاه پاسداران عنوان 
كرد: دشمن مي داند كه از نظر نظامي نمي تواند هيچ كاري انجام دهد، 
مانوري كه در روز هاي گذشته انجام شد حالت يأس را در دشمن ايجاد 

كرد؛ ايران به راحتي مي تواند امريكا را از خليج فارس بيرون كند. 
رئيس شللوراي مركزي قرارگاه عمار با بيان اينكه تمام اميد دشمن به 
شكسته شدن مردم در عرصه هاي اقتصادي و فرهنگي است، خاطرنشان 
كرد: دشمن مي خواهد در اين دو زمينه و توأم با يكديگر ضربه بزند، اگر 
فرهنگ خوب همانند ايثار و مقاومت وجود داشته باشد در نهايت هشت 
سال جنگ تحميلي رخ مي دهد، اگر فرهنگ درست نباشد اما مملكت 
داراي وضع اقتصادي خوبي باشد دليلي براي تسليم شدن ندارد، از همين 

رو دشمن سعي دارد هر دو را نابود كند.
 وي با بيان اينكه انتقادات نسبت به مسئولان نبايد سبب فراموش شدن 
دشمن اصلي شود، ادامه داد: اگر بيش از اندازه بر انتقادات و تهاجم نسبت 
به افراد داخل توجه شود، دشمن از اين موقعيت استفاده كرده و ضربه اي 
مهلك به نظام مي زند، از همين رو نقش دشمن بايد براي جامعه تبيين 
شود. طائب با اشاره به تفكرات آقاي روحاني ابراز داشت: بايد دقت داشت 
كه آقاي روحاني اقتصاد سختي را تحويل گرفت، در بحران تحريم نفتي 
اقتصاد ايران دچار يك تنش شديد شد؛ از آن جايي كه بانك هاي ايران 
تحريم شدند وضعيت به گونه اي بود كه اگر نفتي فروخته مي شد انتقال 
پولش بايد به وسيله كيف صورت مي گرفت. طائب عنوان كرد: همفكران 
آقاي روحاني مقصر تمام اين وقايع را آقاي احمدي نژاد مي دانستند و 
گفتند كه گفتمان احمدي نژاد كار را خراب كرد و سبب شد كه دشمن 
ايران را تحريم مطلق كند، از همين رو به اين نتيجه رسلليدند گفتمان 
را تغيير دهند و تصور كردند كه با ديدن كد خدا مسللائل حل مي شود؛ 
اشتباه اين افراد اين است با وجود اينكه مدعي بودند مشكلات ايران ريشه 

در خارج دارد اما افراد داخل را مقصر مي دانستند.
 وي با بيان اينكه تغيير گفتمان هيچ چيز را عوض نكرد، خاطرنشللان 
كرد: دشللمن در پي عوض كردن رفتار ايران است، آنها انتظار دارند كه 
حزب الله، حماس، مسائل سوريه و عراق كنار گذاشته شود؛ امريكا دنيا 
را براي خود مي داند از همين رو مي گويند كه ايران نبايد موشك دور برد 
و هواپيماي بدون سرنشين داشته باشد، دشمن به دنبال عوض كردن 

اين رفتارها است.

تحريم ها؛ نقطه، سر خط
روز جمعه گذشللته خانم وندي شللرمن،  معاون وزير خارجه امريكا در 
جريان يك سخنراني به مناسبت هفتادمين سالگرد پايان جنگ جهاني 
دوم، در بنياد كارنگي در پاسخ به اين پرسش كه پس از توافق،  شاهد چه 
نوع رويكرد و سياستي از جانب ايران كه نقش بي ثبات كننده)؟!( آن در 
منطقه ادامه دارد، خواهيم بود، گفت: »بگذاريد بسلليار روشن و صريح 
بگويم، هيچ گونه معامله بزرگي با ايران در راه نيست. مذاكره درباره برنامه 
اتمي آنهاست و ما به خوبي از آنچه در منطقه مي گذرد، آگاه هستيم. همه 
تحريم هاي ما در ارتباط با تروريسم يا در مورد نقض حقوق بشر و همه 

نگراني هاي ما در مورد بي ثباتي منطقه به جاي خود باقي هستند.« 
سخنان اين خانم معاون كه اتفاقاً مسئوليت تيم مذاكره كننده هسته اي 
امريكا در گللروه 1+5 را بر عهده دارد، در شللرايطي صللورت مي گيرد 
كه در اين سللوي ماجرا برخي از رسللانه هاي مدعي حمايت از دولت با 
علامت گذاري هاي مكرر روي تقويم ها براي رسيدن به توافق هسته اي و 
به زعم خود پايان تحريم ها، براي روزهاي پس از توافق نقشه مي كشند و 
به تبع آن به التهابات بازار و فضاي سياسي و اقتصادي كشور دامن مي زنند. 
بازنويسي اين سللخنان كه وب سللايت صداي امريكا آن را روز گذشته 
در صفحه اول خود درج كرده اسللت، نه به منظللور تضعيف تلاش هاي 
تيم مذاكره كننده هسللته اي ايران كه با هدف شناخت بيشتر ماهيت 
امريكايي ها در روند اين مذاكرات و ديگر تعاملات منطقه اي اسللت كه 
نشان دهنده اين است كه براي آنها حصول به توافق احتمالي در مذاكرات 
هسته اي تنها نقطه آغاز براي گشللودن پرونده ها و ورود به عرصه هاي 
ديگري است كه به زعم خود براي حفظ و تشديد تحريم ها برنامه ريزي 
كرده اند. موضوعاتي كه خانم شرمن تحت عنوان تروريسم يا »نگراني هاي 
امريكا در مورد بي ثباتي منطقه« بر آن تأكيد مي كنللد، در واقع  همان 
روند ناكامي هاي امريكا در منطقه اسللت كه متأثر از قدرت و نفوذ ايران 
به كابوسي وحشتناك براي امريكا تبديل شده و به تعبير هفته گذشته 
روزنامه واشنگتن پست همه استراتژي هاي امريكا را به تحليل برده اند. اين 
روزنامه امريكايي با اشاره به تحولات عراق مي نويسد: »نيروهاي مردمي 
همسو با ايران، قدرت امريكا را در عراق به تحليل برده اند و شايد روزي 
برسد كه همان ها ما را از عراق بيرون كنند. نقطه ثقل مبارزه با داعش در 
عراق نيروهاي مردمي هستند كه مانند بازوي قوي ايران عمل مي كنند. 
اين برتري مشهود، همه استراتژي  امريكا را در عراق به تحليل مي برد.« 
بر اين اساس پايان مذاكرات هسللته اي بر فرض دستيابي ايران به همه 
اهداف مورد نظر به معني پايان تحريم ها نخواهد بللود، آنگاه ايران بايد 
براي اين سه گانه مورد اشاره خانم شرمن و برخي ديگر از موضوعات نظير 
توان موشكي و احياناً به دليل سياست هايش در برابر رژيم صهيونيستي، 

پاسخگو و تداوم روند تحريم ها را نظاره گر باشد. 
مقام معظم رهبري در ديدار روز 29 بهمللن ماه خود با مردم تبريز اين 
اسللتراتژي نظام سلللطه در مورد چرايي تحريم ها را به روشني تبيين 
نمودند و با اشاره به تلاش آنان براي جلوگيري از تبديل شدن ايران به 
يك قدرت تأثيرگذار در منطقه و جهان يادآور شدند: غربي ها و عمدتاً 
امريكايي ها با برنامه ريزي و با اسللتفاده از شلليوه هاي مختلف اقدام به 
كارشكني در طرح ها و فعاليت هاي بزرگ اقتصادي ايران با كشور هاي 
منطقه و دور زدن ايران در خطللوط انتقال نفت و گاز، خطوط زميني و 
هوايي و خطوط شبكه هاي ارتباطي كردند و عملاً سال ها پيش از قضاياي 
هسته اي، تحريم بي سرو صدايي را آغاز كردند كه اين مقابله اقتصادي 
تا به امروز ادامه داشته اسللت... بنابراين در تحليل شرايط و مشكلات 
اقتصادي كشللور، نبايد برنامه ريزي دشللمن را كه امريكا و چند كشور 
اروپايي دنباله رو آن هستند، ناديده گرفت. هدف اصلي آنها تحقير ملت 
ايران و متوقف كردن حركت عظيم ملت و نظام اسلامي به سوي تمدن 
نوين اسلامي است، من معتقدم حتي اگر در مسئله هسته اي نيز همان 
خواسللته هايي را كه آنها ديكته مي كنند قبول كنيم، باز هم تحريم ها 
برداشته نخواهد شللد، زيرا آنها با اصل انقلاب مخالفند. بايد در مقابل 
هياهو و اقدامات دشمنان در موضوع تحريم ها ايستادگي كنيم و هدف 

آنها را ناكام بگذاريم. 
به نظر مي آيد تيم مذاكره كننده هسللته اي ايران نيز بايد از هم اكنون 
تكليف تحريم ها و به طور كلي فرآيند پس از هسته اي را نيز روشن كند، 
البته اين به معني چانه زني روي محور هاي مورد اشاره خانم شرمن نيست 
چرا كه بحث روي موضوعاتي نظير حمايت ايران از نيروهاي مقاومت در 
منطقه و... موضوعيت ندارد بلكه هرگونه توافقي بايد لغو كامل تحريم ها 
را شامل شود و در غير اين صورت، سناريوي مذاكرات بايد پس از پايان 
موضوع هسته اي، براي موضوعات ديگر نيز تكرار و ايران تا سال ها درگير 
دور باطلي شود كه دشمنان متأثر از يك برآورد غلط در محيط داخلي 

ايران براي آن برنامه ريزي كرده اند. 
اما اين ماجرا نسللخه ديگري نيز دارد كه اجراي آن مقوم ميز مذاكرات 
و نااميدكننده دشمنان در پيگيري سللناريوي تحريم هاست و آن هم 
نسخه شفابخش توسللل به اقتصاد مقاومتي است؛ چيزي كه طي يك 
سال گذشته به رغم ابلاغ سياست ها، تنها در مرحله حرف باقي مانده و 
به تعبير حكيمانه مقام معظم رهبري در ديدار اعضاي ستاد بزرگداشت 
روز ملي مهندس با تكرار زبانللي آن هيچ اتفاقي نمي افتد بلكه بايد اين 
مسئله در مجلس و دولت به طور جدي بررسللي شود كه براي اقتصاد 
مقاومتي به مفهللوم حقيقي چه كارهايي انجام گرفتلله و چه كارهايي 
بايد انجام گيرد. در اين زمينه نيز مقام معظم رهبللري در ديدار مردم 
تبريز فرمودند: ما مي توانيللم در مقابل هياهو و اقدامات دشللمنان در 
موضوع تحريم ها ايستادگي كنيم و هدف هاي آنها را ناكام بگذاريم. اگر 
اقدامات لازم و تلاش هاي جدي تر را در عرصه اقتصادي انجام ندهيم، 
نتيجه همان مي شود كه اكنون دشمن براي موضوع هسته اي ما شرط 
و شروط مي گذارد و بعد هم مي گويد، اگر قبول نكنيد تحريم مي كنم! 
حتي اگر در مسئله هسته اي نيز همان خواسته هايي را كه آنها ديكته 
مي كنند، قبول كنيم، باز هم تحريم ها برداشته نخواهد شد، زيرا آنها با 

اصل انقلاب مخالفند. 

زاكانيخبرداد
تحويل نامه نمايندگان درباره رحيمي

 به قوه قضائيه تا ۳ روز آينده
انتش�ار عوام�ل از نماين�دگان از جمع�ي ش�كايتنامه
اس�اميموص�وفب�هدريافتكنن�دگانپ�ولازرحيم�ي،
حداكث�رت�اس�هروزآين�دهتحوي�لق�وهقضائي�هميش�ود.
عليرضا زاكاني در گفت وگو با مهر از پيگيري نهايي شكايت جمعي از 
نمايندگان مجلس از عوامل انتشار اسللامي ادعايي دريافت كنندگان 
پول از محمدرضا رحيمي خبر داد و گفللت: در اين نامه كه خطاب به 
آيت الله آملي لاريجاني تنظيم شده و حداكثر تا سه روز آينده با امضاي 
جمعي از نمايندگان به قوه قضائيه تحويل داده مي شود، دو درخواست 

را مطرح كرده ايم. 
وي گفت: در اين نامه ضمن اينكه ادعاي انتشار دهندگان اين اسامي را 
مبني بر اينكه ما از رحيمي پول گرفته ايم، تكذيب كرده ايم از دستگاه 
قضايي خواسته ايم موضوع را بررسي كند و اگر به اين نتيجه رسيد كه ما 
و دوستانمان از آقاي رحيمي پول گرفته ايم، آن را به مردم اعلام كند. 

نماينده مردم تهران در مجلس افزود: دومين درخواست ما از قوه قضائيه 
نيز اين است كه مشخصاً با سحام نيوز به عنوان عامل اصلي انتشار اين 
اسامي ادعايي و نيز با كساني كه اين فهرست را به صورت سازمان يافته 

در سايت ها و شبكه هاي اجتماعي نشر داده اند، برخورد شود. 

س�خنگويقوهقضائيهدرنشستخبريخود
درپاس�خبهس�ؤال»ج�وان«مبنيب�راينكه
وكيلمهديهاش�ميقطع�اًتبرئهميش�ود،
گفت:وكلاپ�ولميگيرندكهاي�نحرفهارا
بزنندوكس�يازمحتوياتحكماطلاعنداردو
حكمويممكناستتاپايانسالصادرشود.
به گزارش جوان هفتاد و ششمين نشست خبري 
حجت الاسلام محسني، سللخنگوي قوه قضائيه 
با حضور نمايندگان رسللانه ها عصر روز گذشللته 

برگزار شد. 
در اين نشست حجت الاسلام محسني در پاسخ به 
سؤال خبرنگار »جوان« مبني بر اينكه، وكيل آقاي 
مهدي هاشمي اخيراً در مصاحبه اي گفته  است كه 
مهدي هاشللمي قطعاً تبرئه خواهد شد و بنابراين 
سؤال اين است كه آيا باتوجه به اتهامات سنگيني كه 
عليه وي وجود دارد چنين ادعايي امكان تحقق دارد، 
گفت: وكلا پول مي گيرند كه همين حرف ها را بزنند، 

البته سخنان وي مي تواند گمانه زني هم باشد. 
وي ادامه داد: هيچ كس از محتويات حكم اطلاعي 
ندارد و نمي تواند حدس بزند كه كم و كيف حكم 
صادره چگونه اسللت چراكه اين جللزو اختيارات 
قاضي است و تا زماني كه رأي ندهد نمي توان گفت 
چه شده است.  اژه اي ادامه داد: ممكن است قبل از 
پايان سال حكم صادر شود و اين در اختيار قاضي 
است كه براسللاس ادله و شواهد و قرائن حكم لازم 
را صادر كند.  سخنگوي دستگاه قضايي افزود: البته 
اين احكام بدوي است و مراحل قطعي آن مدتي به 

طول مي انجامد. 
وي همچنين در پاسللخ به سللؤال ديگر خبرنگار 
روزنامه جوان كه سللايت جمللاران در گفت وگو با 
محمدرضا خاتمي مطالبي را منتشر كرده كه شائبه 
توهين به امام خميني وجود دارد، اين در حالي است 
كه در قانون مجازات اسلامي توهين به مقامات نظام 
جرم تلقي شده است، حال اين سؤال مطرح است 
كه موضوع فوق مصداق قانون مورد اشللاره است و 
آيا قوه قضائيه نبايد ورود پيدا  كند، كه سخنگوي 
دستگاه قضايي در پاسللخ گفت: اگر شائبه توهين 
باشد هم دستگاه قضايي و هم دادستان ورود مي كند 
مگر اينكه در مصداق توهين اختلاف نظر باشد اما 
در صورتي كه نسبت به امام راحل توهيني صورت 
گرفته باشد حتماً مؤسسه وارد مي شود و مواردي را 
هم كه به دستگاه قضايي اطلاع داده شود پيگيري 
خواهيم كرد.  حجت الاسلام محسني اژه اي در پاسخ 
به سؤالي مبني بر اينكه تعيين قيمت ديه چگونه 
صورت مي گيرد و اينكه قيمت شتر كاهش يافته و 
قيمت ديه به تبع آن كاهش مي يابد، گفت: مكانيزم 
خاصي براي مشخص كردن قيمت ديه در هر سال 
وجود دارد و يكي از موارد مورد تأثير در آن قيمت 
شتر و ديگري قيمت بازار است و قوه قضائيه برحسب 
وظيفه اي كه دارد با هماهنگي وزارت دادگستري 
قيمت ديه را محاسللبه مي كند و در موعد قانوني 
خود اعلام مي كند.  وي در مورد انتشللار تصاوير و 
سخنان رئيس جمهور اسبق توسط برخي از رسانه ها 
و توقيف شللدن آنها و رفع توقيف آنهللا بعد از 24 
ساعت گفت: دستوري كه مقام قضايي و دادستان 
تهران صادر مي كند به قوت خود باقي است تا اينكه 
تغييري حاصل شود يا آن دستور لغو شود. همچنين 
دستوري كه دادستان تهران داده است به قوت خود 
باقي است.  اژه اي ادامه داد: برخي از خبرگزاري ها 
احياناً مطالبي را منعكس كردند و توسط دادستان 
اين رسانه ها توقيف شده اند و بعد آمدند تعهد دادند و 
گفتند كه ما برداشتمان چيز ديگري بود و با تعهدي 

كه دادند رفع توقيف شدند. 
علتمرخصيرحيمي

حجت الاسلللام محسللني اژه اي دربللاره اقدامات 
صورت گرفته براي چهارشنبه  سوري امسال اظهار 
داشت: توصيه ما مثل هميشه به مردم و خانواده ها 
اين است كه مراقب باشند در اين شادي اتفاق تلخي 
صورت نگيرد چراكه در بعضي از سللال ها شللاهد 

خسارت هاي سنگين به خانواده ها يا ناقص العضو 
شدن بعضي از شهروندان بوده ايم. 

اژه اي در ادامه در پاسخ به پرسشي درباره مرخصي 
محمدرضا رحيمي معاون اول رئيس جمهور سابق 
اظهار داشت: قوانين و مقررات سللازمان زندان ها 

شامل حال تمام زندانيان مي شود. 
وي اداملله داد: دربللاره اين فللرد به دليللل اينكه 
همسرشان در بستر بيماري در بيمارستان بودند 
و دچار مريضي هستند پزشك به اين نتيجه رسيده 
بود كه اگر بيمار همسر خود را ببيند حالش بهتر 
مي شللود، از اين رو دادسللتاني تهران با مرخصي 
موقت رحيمي موافقت كرد.  سخنگوي قوه قضائيه 
تأكيد كرد: براي اينكه هر كسي از زندان بيرون برود 

تصميم هاي لازم گرفته شده است. 
حكمقطعيبرايروحانيبازداشتشدهدر

قمصادرنشدهاست
حجت الاسلللام محسللني اژه اي دربللاره پرونده 
روحاني اي كه در قم به اعدام محكوم شده و مسائلي 
از جمله جن گيري و استخاره داشته است، گفت: 
هيچ حكم قطعي اي تاكنون صادر نشده و پرونده 
در دادسراي ويژه روحانيت است و اگر قطعي شد، 
دادگاه ويژه روحانيت جزئيات لازم را بيان مي كند و 

از بيان ديگر جزئيات اين پرونده معذور هستم. 
8بازداشتيدرپروندهسازمانمنابعطبيعي

حجت الاسلام محسللني اژه اي در پاسخ به سؤال 
خبرنللگار ديگري مبنللي براينكلله در هفته هاي 
اخير اخباري مربوط به دسللتگيري چند نفر در 
پرونده هايي مربوط به سازمان منابع طبيعي، يكي 
از اپراتورهاي تلفن همراه و همچنين پرونده مربوط 
به سيگار مارلبرو شنيده شده در صورت امكان در 
اين مللورد توضيح دهيد، گفللت: در خصوص هر 
سه موردي كه اسللم برديد پرونده هايي تشكيل 

شده است. 
وي افزود: در پرونده مربوط به سازمان منابع طبيعي 
هشت نفر بازداشت شللدند كه اين پرونده در حال 

رسيدگي است. 
 معاون اول قوه قضائيه گفت: علت بازداشت مربوط به 
مسائل مالي و تخلفاتي بود كه در بحث زمين خواري 

از سوي برخي مديران و كاركنان اين دستگاه صورت 
گرفته بود.  اژه اي تصريح كرد: همچنين در پرونده 
سيگار مارلبرو يكي دو نفر بازداشت شدند كه واسطه 

جعلي طرح كرده بودند. 
سخنگوي قوه قضائيه همچنين در خصوص پرونده 
يكي از اپراتورهاي تلفن همراه اظهار داشت: برخي 
افراد بودند كه سوءاستفاده اطلاعاتي مي كردند و 

برخي اطلاعات محرمانه را به افراد غير مي دادند. 
وي افزود: اين افراد با گزارش وزارت اطلاعات تحت 
تعقيب قرار گرفتند و سه نفر بازداشت شدند كه اين 

پرونده هم در مراحل رسيدگي اوليه است. 
جايزهايكهبهجعفرپناهيدادندبهدليل

دشمنيوعداوتاست
يكي از خبرنگاران گفت چرا جعفر پناهي تعهدات 
خود را رعايت نمي كند و به رغم اينكه برايش حكم 
صادر شده باز فيلم مي سازد كه اژه اي در پاسخ گفت: 
متأسفانه برخي افراد هستند كه به تعهدات خود 

عمل نمي كنند حتي اگر به آنها ارفاق شود. 
وي گفت: اينكه چرا به وي جايزه مي دهند بديهي 
است برخي دستگاه ها در خارج از كشور به افرادي 
كه احسللاس كنند مي توانند عليه ايران مطلب يا 
فيلمي تهيه كنند، جايزه مي دهند اما اين جايزه براي 
ارزش كار آنها نيست بلكه از روي دشمني و عداوت 

با جمهوري اسلامي است. 
سخنگوي قوه قضائيه تصريح كرد: يك فرد مجرم 
ممكن است مجدداً تكرار جرم كند و اگر دستگير 

شود قطعاً مجازات سنگيني را خواهد داشت. 

اژه اي همچنيللن در خصللوص اظهللارات يكي از 
خبرنگاران مبني براينكه آقاي يونسي اظهار كرده كه 
حقوق انسان ها در سازمان زندان ها نقض مي شود، 
گفت: اينكه يك مقام رسمي بخواهد حرفي را بدون 
ارائه اسناد و مدارك آن هم به مرجع ذي صلاح اعلام 

نكند خلاف و قابل تعقيب و پيگيري است. 
وي گفت: شخص ايشان چنانچه اسناد و مداركي 
دارد بايد ارائه دهد چراكه اين فرد كسللي نيست با 
سيستم قضايي و اطلاعاتي و انتظامي ناآشنا باشد 
به همين جهت اگر حرفي را كه هنوز مدارك ندارد 

قابل تعقيب و پيگيري است. 
بررسيسياس�تهايكليانتخاباتدر
مجمعتش�خيصمصلحتبرايپيشگيري

ورودپولهايكثيف
سللخنگوي قوه قضائيه در واكنش به اسللتفاده از 
پول هاي كثيف در انتخابات كه چندي پيش توسط 
وزير كشللور مطرح شللده بود، گفت: در مورد پول 
كثيف قانوني مصوب شد و براسللاس آن در وزارت 
اقتصاد و امور دارايي كارگروهي تشللكيل شد كه 
موظف است با همكاري دستگاه هاي ديگر پول هاي 
كثيف را رديابي كند  و اگر لازم باشد دستگاه قضايي 
نيز ورود مي كند.  وي افزود: در مجمع تشللخيص 
مصلحت نظام سياست هاي كلي انتخابات در حال 
بررسللي اسللت و در آنجا ضوابط، مقررات و منشا 
هزينه هاي انتخاباتي را بررسللي مي كند، ما در هر 

انتخاباتي شائبه استفاده از اين پول ها را داريم. 
رفعنواقصپروندهبابكزنجانيتوس�ط

بازپرس
وي در پاسخ به سؤالي مبني بر اينكه پرونده بدهكار 
نفتي در چه مرحله اي است و هنوز به دادگاه نرفته، 
گفت: اين پرونده قطعاً به دادگاه مي رود ولي هنوز 
نرفته است در حال حاضر قرار مجرميتي كه براي 
وي صادر شللد با نظر دادستان نواقص و مشكلاتي 
داشت كه به بازپرس برگشللت و بازپرس در حال 
حاضر در حال رفع نواقص و مشكلات قرار مجرميت 

بابك زنجاني است و حتماً به دادگاه مي رود. 
وام6500ميليارديوثيقهكافينداشت

حجت الاسلام محسني اژه اي درباره پرونده بدهكار 
بانكي 6500 ميليارد توماني اظهار داشللت: بعضاً 
عنوان مي شود كه اين تسهيلات بدون وثيقه بوده 

بلكه وثيقه داشته ولي كافي نبوده است. 
وي اداملله داد: در ايللن خصوص در دادگسللتري 
پرونده اي تشكيل شد و نام اين فرد نيز در اسامي اي 
كه بانك مركزي به عنللوان بدهكاران بانكي اعلام 
كرده بود وجود داشت ولي مبلغي كه بانك مركزي 
عنوان كرده بود خيلي كمتللر از مبلغي بود كه قوه 

قضائيه به آن رسيده است. 
اژه اي افزود: كل اين مبلغ تمام تسهيلات نيست بلكه 

ديركرد نيز به اين مبلغ افزوده است. 
سخنگوي قوه قضائيه با طرح سؤالي مبني براينكه 
چرا از ساليان گذشته تاكنون اين مبلغ باقي مانده 
است، گفت: از 10 سال پيش تا حالا بانك اقدامي 
نكرده است و منجر شده كه اين بدهي سنگين تر 
شود و اگر سه سال پيش نسبت به دريافت اين بدهي 

اقدام مي شد كار به اينجا نمي رسيد. 
وي بيان داشت: از بانك ها درخواست مي كنيم به 
تكاليف خود عمل كنند تا قبل از اينكه دسللتگاه 
قضايللي وارد شللود بانك ها نسللبت بلله دريافت 
بدهي هاي خود با توجه به ضمانت هايي كه اتخاذ 

شده اقدام كنند. 
اژه اي تأكيد كرد: تقصير بانك ها بيشتر از مشتري ها 
است چراكه بانك ها ضمانت هاي لازم را در بعضي از 

مواقع براي تسهيلات دريافت نمي كنند. 
سخنگوي قوه قضائيه ادامه داد: مديرعامل بانكي را 
كه 50 مشتري آن بدهي بانكي دارد بايد توجيه كرد.  
وي در پايان درباره محموله اي كه عنوان مي شللد 
قاچاق ارز است، خاطرنشان كرد: ابتدا تصور مي شد 
كه قاچاق ارز است ولي بانك مركزي اعلام كرد با 

هماهنگي ما بوده و پرونده آن بسته شد. 

سخنگويقوهقضائيهدرنشستخبريدرپاسخبه»جوان«:

حكم مهدي هاشمي تا  پايان  امسال صادر مي شود

برخ�يام�روزتحري�مرابهان�هميكنن�د،م�اسالهاس�ت
تحري�مهس�تيموازاولانقلابتحري�مبوديم،ه�رمقاميكه
مدع�ياس�تنميتواني�مب�دونتعام�لب�اغ�رباقتص�اد
ش�كوفاييداش�تهباش�يم،آم�ادهمناظ�رهب�ااوهس�تم.
به گزارش فارس، سللردار محمدرضا نقدي، رئيس سللازمان بسيج 
مستضعفين در محل شكست نيروهاي امريكايي در صحراي طبس 
و در جمع جهادگران و بسيجيان با بيان اينكه طبس جايي است كه 
دو حادثه امداد بزرگ الهي در آن محقق شده است، گفت: اينجا مكاني 
است كه قدرت خدايي بروز كرده اسللت، قدرتي كه اقوام و نسل هاي 
گذشته اين قدرت را بيشتر شللنيده اند، ولي نسل امروز ايران آن را به 
چشم ديده است.  وي در ادامه افزود: در زمان حضرت موسي)ع(، فرعون 
تمام نوزادان پسر بني اسرائيل را مي كشت، تا فرزند پسري در اين قوم 
باقي نماند و خواب از دست دادن تاج و تخت كه ديده بود، تعبير نشود 
اما خداوند حضرت موسي)ع( را در دربار خود فرعون بزرگ كرد و اين 
قدرت خداوند است، همچنين آتش را بر حضرت ابراهيم)ع( سرد كرد 

و نمرود مدعي خدايي را با يك پشه از پاي درآورد. 
رئيس سازمان بسيج مستضعفين با اشاره به الطاف خداوند بر ملت ايران 
اظهار داشت: پيروزي انقلاب اسلامي ايران يكي از معجزات بود، در حالي 
كه تمام قدرت هاي بزرگ آن زمان از جمله همه كشورهاي 1+5 حامي 
رژيم شللاه بودند، اما ملت ايران با دست خالي و فقط با كمك خداوند 
متعال پيروز شد. نقدي تصريح كرد: رژيم صهيونيستي پنج بار به غزه 
و لبنان كه 10 سال در محاصره قرار داشتند، حمله كرد، اما با وجود در 
اختيار داشتن يكي از مجهزترين ارتش هاي جهان، از مجاهدان دست 

خالي شكسللت خورد. امريكا در اقدامي خبيثانه در خاك جمهوري 
اسلامي ايران در سال 1359 به بهانه آزادي گروگان هاي خود با شش 
فروند هواپيمايC130 و هشت فروند بالگرد غول پيكرRH بدون آنكه 
هيچ كس مطلع شود تا عمق 1100 كيلومتري خاك ايران نفوذ كرد اما 
خداوند آنها را با شن هاي بيابان شكست داد، البته تنها قصد آنها آزادي 
گروگان ها نبود، بلكه آنها طرح كودتا و برهم زدن نظام نوپاي اسلامي 

ايران را داشتند. 
وي با تأكيد بر معجزات خداوند گفت: درس اول اين اسللت كه اگر با 
خدا باشيم و براي رضاي خداوند متعال حركت كنيم، خدا ما را ياري 
مي دهد، همانگونه كه در سال 90 دومين واقعه در طبس ايجاد شد و 
هواپيماي بدون سرنشين امريكا با تكنولوژي بسيار بالا، به پايين آورده 
شد. نقدي با مقايسه دو واقعه طبس در سللال 59 و 90 اظهار داشت: 
اگر قرار بود تسليم امريكا شللويم، بايد آن روزي تسليم مي شديم كه 
14 فروند هواپيما و بالگرد بزرگ ترابري امريكا تا وسط كشورمان آمد 
و اصلاً نفهميديم كه چه مي گذرد، نه امروز كه يك پهپاد كوچك امريكا 
را مي توانيم پيدا كنيم و غنيمت بگيريم و الان كلكسيوني از پهپاد هاي 
امريكايي غنيمتي را در اختيار داريم. رئيس سازمان بسيج مستضعفين 
عنوان كرد: ملتي كه روزگار سختي و ناتواني مقابل حمله دشمن به 
خاك خود تسليم نشد، امروز كه دست هايمان از همه چيز پر است، 
سازش منطقي نيست، زيرا اگر چنين كنيم، طنز روزگار خواهيم شد. 

نقدي بيان كرد: اين عقلانيت نيست كه روزي با دستان خالي يك قدم 
عقب ننشستيم و امروز كه دسللتمان پر است كوتاه بياييم، روزي كه 
امريكا سرور اقتصاد دنيا بود و با اختلاف فاحش با ديگر كشورها همه 

ثروت جهان را در كنترل داشللت با او بجنگيم امروز امريكا 17 هزار 
ميليارد بدهي دارد كه روزي 2/5 ميليارد دلار به آن اضافه مي شللود، 
ما تسليم يك كشور ورشكسته شويم. وي تصريح كرد: اين عبرت ها 
در جلوي ديدگان ما است و پرچم جهاد در دست شما بسيجيان قرار 
دارد، نسللل جوان امروز انقلاب خط خود را از امام خامنه اي مي گيرد 
و مي خواهد حماسلله هاي همت هللا، باكري هللا، ميثمي ها، محمد 
منتظري ها، احمد كاظمي ها، بروجردي ها و... را در عرصه هاي جديد 
انقلاب تكرار كنند و جوان امروز اجازه نخواهد داد كه پيرمردهاي تنبل 

و خسته از مبارزه براي آنها تصميم بگيرند. 
نقدي در پايان افزود: برخي امروز تحريم را بهانه مي كنند، ما سال ها 
است كه تحريم هسللتيم و از اول انقلاب تحريم بوديم، هر مقامي كه 
مدعي است كه نمي توانيم بدون تعامل با غرب اقتصاد شكوفايي داشته 
باشيم، آماده مناظره با او هستم و با دليل اثبات مي كنم كه مي توان يك 

اقتصاد شكوفا را بدون كمك غربي ها در ايران ايجاد كرد. 
رئيس سازمان بسيج مستضعفين گفت: بنده حاضرم طرف مقابل پنج 
كارشناس از رشته هاي مختلف را كه طرفدار اين نظريه غلط هستند، 
همراه خودش بيللاورد و حاضرم به تنهايي با هملله آنها مناظره زنده 
تلويزيوني داشته باشم كه همه مردم بدانند هر چند توطئه هاي غرب 
به ويژه امريكا اذيت و مزاحمت زيادي براي مللا دارد، اما اثر آن در حد 
اذيت است و نه توقف پيشرفت، اما مشكل اقتصاد ما را تعامل با غرب 
حل نخواهد كرد، بلكه كمبود ما براي رسيدن به يك اقتصاد شكوفا 
مديريت جهادي و عزم ملي است و نامگذاري امسال به اين دو عنوان 

بسيار حكيمانه و بسيار دقيق بوده است. 

سردارنقدي:

تعاملباغربشكوفايياقتصادينميآوردحاضرممناظرهكنم

     نگاه

عباس حاجي نجاري

 محمد اسماعيلي
   گزارش خبري
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